
  BINNENGEKOMEN 
 TEAM DOCUMENTSERVICES 
 D.D. 13-05-2019 
 No. 2019-14301 
 Portefeuillehouder: Weth. de Graaf
 Organisatieonderdeel : Sociaal 
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Maastricht, 13 mei 2019. 
 
 
Betreft: Art.47 vragen m.b.t. Ontsnapping vanuit gesloten afdeling GGZ 
  
 
Geacht college, 
 
Afgelopen week ontsnapte Thijs H. vanuit een gesloten afdeling van Mondriaan in Maastricht. Hij 
profiteerde van de chaos die ontstond door een steekincident eerder die ochtend. Een opname op een 
gesloten afdeling is niet niks en er is een bevel van de burgemeester voor nodig. 
Toch gebeurt het met regelmaat dat een cliënt van een gesloten afdeling weet te ontsnappen en is bekend 
dat de beveiliging binnen Mondriaan te wensen over laat. 
Dit betreft ook de kwalitatieve en kwantitatieve zorgverlening binnen de instelling. Te weinig en te laag 
opgeleid personeel.  
Te veel complexiteit m.b.t de aangeboden casussen, waarbij e.e.a. ook te maken heeft met de 
bezuinigingen binnen Mondriaan en de GGZ. 
Door al deze zaken staat een goede kwalitatieve zorgverlening en de maatschappelijke verantwoording 
behoorlijk op de tocht. 
Wij maken ons dan ook zeer ernstige zorgen over de veiligheid van cliënten, personeel en onze 
maatschappij!  
 
Daarom leggen wij onderstaande vragen aan u voor: 
 
1. Hoe kon het steekincident plaatsvinden, wat was de oorzaak, en is dit  

incident gerapporteerd?  
Was de burgemeester/portefeuillehouder hiervan op de hoogte? 

2. Hoe kon het gebeuren dat cliënt Thijs H. van een gesloten afdeling  
wist te ontsnappen?  

3. Deze problematiek is al meerdere keren bij de wethouder aangekaart. 
Is de wethouder na deze meldingen in gesprek gegaan met Mondriaan, 
Zo ja, wat was de uitkomst?  

4. Zijn er verbetervoorstellen opgesteld? Zo ja, zijn deze inmiddels  
uitgevoerd?  

5. Wat is de rol van IGZ in deze? Houden zij überhaupt een vinger aan de pols? (De problematiek binnen 
Mondriaan is al geruime tijd bekend). 

6. Welke stappen gaat u ondernemen om de veiligheid van cliënten, personeel en de maatschappij te 
garanderen? En op welke termijn gaat dit gebeuren? 

 
 
In afwachting van uw antwoord, verblijven wij, 
met vriendelijke groet, 
 
Namens Partij Veilig Maastricht, 
Bert Garnier - raadslid 
 


